
  

 

 

 
 

 

 

 

  
   Socialdemokraterna 
   Region Blekinge 

Interpellation 
till Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Anders Lund (M)  

 

Angående Rutiner vid hemgång för patienter 

  
I en insändare och även tidningsartikel har vi kunnat läsa om hur en äldre kvinna, 

inkommen på akutvårdsavdelningen med ambulans, var färdigbehandlad sent på 

kvällen och förväntades då bli hämtad av en nära anhörig. 

 

I insändaren skriver den anhörige, som blev uppringd 23.42, att han ”förvånad och 

yrvaken” frågade om han skulle hämta henne ”nu mitt i natten”. Beskedet han fick var att 

”Det fanns inte mer de kunde göra för henne så det fanns inte längre plats för henne. Febern var 

bruten så hon skulle hem och kunde inte jag hämta henne så sattes hon i en taxi. Det sista var inte 

ett bra alternativ eftersom ambulansen inte kunnat ta med vare sig rullstol eller rullator vilket blev 

ett problem då taxichauffören inte hade möjlighet att följa henne in utan hon fick klara sig själv 

bäst hon kunde.” 

 

Det är förståeligt att anhöriga som får ett sådant telefonsamtal mitt i natten, reagerar 

med både bestörtning och förvåning. Jag reagerade också starkt när jag läste om 

händelsen. 

 

Vi har även, som ledande politiker, fått mejl ifrån den anhörige som undrar vad ”de 

som har makten” gör åt detta? Jag har svarat honom och lovat att följa upp frågan.  

 

Mot bakgrund av detta är mina frågor till Anders Lund: 

 
Anser du att sjukvårdens rutiner vid hemgång för patienter är 
tillfredsställande?  
Anser du att rutinerna följts i den här aktuella situationen?  
Hur har du som ordförande i Hälso- och sjukvårdsnämnden agerat för att 
säkerställa att inget liknande inträffar igen? 
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Christina Mattisson (S) 

Gruppledare för Socialdemokraterna 


